

电磁兼容性 “EMC”

2004/108/EU 指令仅适用于照明器材等有源元件。对于无源产品，如灯座、连接器、接线盒、断路器、电气轨道系统和插座，该指令不适用，因为这类产品在使用过程中不会发出波，不受电磁干扰的影响。A. A. G. STUCCHI 可根据需要为本指令涵盖的所有产品提供符合性声明。

“低电压”和“EC”标识

低电压指令2014/35/EU覆盖了额定交流电为50V到1000V，直流电为75V 到 1500V的电气材料，主要目标是产品在欧盟各国间自由流通，并且强制使用EC标识。

所有A.A.G. STUCCHI产品都根据CE低电压指令生产，此指令允许制造商在产品目录与标签上贴上“EC”标志来进行自我认证。

A.A.G. STUCCHI可以按客户需求提供我们产品关于此指令的合规说明。

“RoHS” 有毒物质限用指令

自2013年1月3日起所有在市场上销售的电气与电子产品都必须符合2011/65/EU RoHS《禁止在电气电子设备中使用特定有害物质的指令》。

这是一个欧盟指令，限制使用以下物质：

- 铅
- 汞
- 镉
- 六价铬
- PBB (多溴联苯)
- PBDE (多溴联苯)

A.A.G. STUCCHI已修改生产周期，从而能够供应符合这项指令的产品，我们坚持我们的主要目标：持续改善及促进环境安全

A.A.G. STUCCHI可以按客户要求提供我们所有产品的合规说明

报废设备指令

电气和电子设备 (EEE) 废弃物受 2012/19/EU (WEEE) 欧洲指令管制。该指令还涉及报废的照明设备、插座、连接器和电气轨道系统。A. A. G. STUCCHI 制造的产品，如灯座、启动器座、断路器和接线盒等不包含在本指令中。

化学品注册、评估、许可和限制法规 “REACH”

自二零零七年六月一日起，欧盟法规“REACH” (“化学品注册、评估、授权和限制法规” - 2006/1907/EU) 开始生效。其目的在于规范在欧共同体成员国内的化学物质的使用。

该法替代了一些欧洲指令和法规，并补充了现行的有关环境和人类健康保护方面的法规。

A.A.G. STUCCHI十分乐意提供有关我们产品符合“REACH”法规的所有必要信息。

生态设计指令

2009/125/EU + (EU) 1194/2012 + (EU) 1428/2015 指令涉及用能产品生态设计。该指令适用于照明器材。A. A. G. STUCCHI 可根据需要为所有产品提供符合性声明。

ELECTRO-MAGNETIC COMPATIBILITY “EMC”

Directive 2004/108/EU applies only to active components such as lighting fixtures. For passive products such as lampholders, connectors, terminal blocks, disconnectors, electrical track system, socket and outlet the directive is not applicable, because during their use, they do not emit waves and are not influenced by electromagnetic disturbances. A.A.G. STUCCHI can supply a conformity declaration for all of its products covered by this directive on demand.

“LOW VOLTAGE DIRECTIVE” AND “CE” MARKING

The Low Voltage Directive 2014/35/EU covers the electrical material with nominal voltages from 50V to 1000V alternating current and from 75V to 1500V direct current and has the free circulation of products within EU Countries and the mandatory use of the “CE” mark as a primary objective. All A.A.G. STUCCHI products are manufactured in accordance with the CE Low Voltage Directive, which allows the manufacturer self-certification by placing the “EC” marking in the catalogue and on the labels.

A.A.G. STUCCHI can supply a conformity declaration for all of its products covered by this directive on demand.

RESTRICTIVE USE OF HAZARDOUS SUBSTANCES “RoHS”

With effect from January 3rd 2013, all the electrical and electronic products on the market have to conform with the 2011/65/EU (RoHS - Restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment). This is a European Directive which limits the use of the following substances:

- Lead
- Mercury
- Cadmium
- Hexavalent chromium
- PBB (Polybrominated biphenyls)
- PBDE (Polybrominated diphenyl ethers)

A.A.G. STUCCHI has modified its production cycle to be able to supply products, which are in accordance with this directive, carrying on its purpose of contributing to the safeguard of the environment, A.A.G. STUCCHI can supply a conformity declaration for all its products on demand.

WASTE OF EQUIPMENT “WEEE” DIRECTIVE

The 2012/19/EU (WEEE) European Directive regulates the waste of electrical and electronic equipment (EEE). The end-life complete luminaries, socket and outlet, connectors, electrical track system are included in the directive. The components produced by A.A.G. STUCCHI such as lampholders, starterholders, disconnectors and terminal blocks are not included in this directive.

REGISTRATION, EVALUATION, AUTHORIZATION AND RESTRICTION OF CHEMICAL SUBSTANCES “REACH”

With effect from June, 1st 2007 “REACH” European regulation (“Registration, evaluation, authorization and restriction of chemical substances” - 2006/1907/EC) entered in force with the aim to discipline the use of chemical substances in the European Community member countries.

This regulation replaced a number of European Directives and Regulations and it is complementary to the current legislation concerning environment and protection of human health.

A.A.G. STUCCHI is willing to give all the necessary information about the conformity of its products to the “REACH” regulation.

ECO DESIGN DIRECTIVE

The directive 2009/125/EU Reg. (EU) 1194/2012 + Reg. (EU) 1428/2015 concerns the eco-design of energy-using products. The directive applies to lighting fixtures. A.A.G. STUCCHI can supply a conformity declaration for all its products On demand.



能源标签

2010/30/EU + (EU) 874/2012 + (EU) 518/2014 + (EU) 1369/2017 指令涉及带能耗指示的能源标签。该指令适用于照明器材。

RED 指令

2014/53/EU 指令适用于为了进行无线电通信或无线电测定而故意发出和/或接收无线电波的设备。RED 指令生效后，LVD 和 EMC 指令将不适用，其基本要求直接参考 RED 指令。

ENERGY LABELLING

The directive 2010/30/EU + Reg. (EU) 874/2012 + Reg. (EU) 518/2014 + Reg. (EU) 1369/2017 concerns energy labeling with the indication of energy consumption. The directive applies to lighting fixtures.

RED DIRECTIVE

Directive 2014/53/EU is applicable to equipment that intentionally issues and / or receives radio waves for the purpose of radio communication or radio-determination. When the RED directive is applicable, the LVD and EMC Directives are not applicable and their essential requirements are referred directly from the RED Directive.

